

革命性臭氧淨化技術

Revolutionary concept in vegetable cleaning

德國寶臭氧蔬果消毒機採用獨家技術將氧氣(O₂)轉化成臭氧(O₃)，每小時釋放達400毫克臭氧^{*}，成為天然而強力的消毒殺菌劑，能於短時間內分解有毒化學物質，去除病毒及細菌，同時具有保鮮、除臭等作用；使用後臭氧會自然分解成氧氣，安全無害。

German Pool Ozone Fruit & Vegetable Sterilizer utilizes a special technology to form oxygen (O₂) into ozone (O₃), releasing 400mg O₃ per hour, effectively removes all harmful bacteria, viruses, pesticides and chemicals. The O₃ produced in the process will turn naturally and safely back into oxygen.



臭氧消毒過程

Ozone Sterilization Process



- 除毒：分解農藥、殺蟲劑、肥料、染料等化學物質
- 殺菌：迅速清除水中病毒及細菌
- 保鮮：減少引致食物腐爛的微生物數量，令食物得以保存更久
- 除臭：徹底分解水中各種異味、腥臭味等
- Detox: breaks down agrochemicals, pesticides, fertilizers, dyes etc.
- Sterilize: efficiently eliminates viruses and bacteria in water
- Preserve: reduce microorganisms that cause food decay, keeps food fresh for longer
- Deodorize: completely breaks down odours and fishy smells in water

^{*}實際使用效率會視乎環境因素而有所差異
*Actual performance may vary due to environmental factors

技術規格 Product Specification	
型號 Model	OSS-400
電壓 Voltage	220V
功率 Power	12W
頻率 Frequency	50Hz
臭氧輸出量 Ozone Output	400 mg/hr
時間設定 Timer	MAX 30 min
產品尺寸 Dimension	(W)168 x (D)70 x (H)268 mm
包裝尺寸 Package Dimension	(W)317 x (D)117 x (H)239 mm
淨重 Net Weight	0.93 kg
總重連包裝 Gross Weight	1.29 kg

養生機最佳拍檔 | Perfect Partner for Food Processor Series

磁感系列 Magnetic Sensor Series



PRO-15



PRO-16



PHD-100

經典系列 Classic PRO Series



PRO-P10



PRO-M1



PRO-ZD801



PRO-12S



PRO-11

產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。
Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.

德國寶(香港)有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

香港 Hong Kong

土瓜灣新寶工商中心地舖
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 9387 2380
T. +852 2773 2828

九龍灣 MegaBox L5-5舖

Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 9018 8648
T. +852 3907 0356

灣仔駱克道置家中心2樓

2/F, iHome Centre, Lockhart Road, Wan Chai T. +852 6530 5963
T. +852 3110 2030

中國 China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路6號 T. +86 757 2219 6888
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang, Shunde District, Foshan City

澳門 Macau

俾利喇街寶豐工業大廈3樓A室 T. +853 2875 2699
3A, Edifício Industrial Pou Fung, R. de Francisco Xavier Pereira



©版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed.

OSS-400-PS-20(1)

GERMAN POOL



臭氧蔬果消毒機

水果 · 蔬菜 · 餐具

OSS-400



www.germanpool.com

德國寶(香港) German Pool HK

德國寶

OZONE FRUIT & VEGETABLE STERILIZER

水果 Fruit

養生機最佳拍檔
連皮攪拌營養全萃取

Perfect partner for food processor
For maximum nutrition absorption



去除蔬果表面的殘餘農藥及有害物質，配合德國寶自然養生機的「蔬果模式」，將蔬果連皮及籽徹底攪拌，碾碎細胞壁釋放植物生化素，蔬果皮籽營養全萃取。

Use Ozone Sterilizer to safely and thoroughly get rid of all pesticides and impurities on raw fruits, then blend them up directly with food processor, liberating phytonutrients for maximum nutritional benefit.



蔬菜 Vegetable

食沙拉健康兼瘦身
清潔乾淨更安心

Salads are great for your health
But only when they are clean



沙拉菜不經烹調直接食用，應先以德國寶臭氧蔬果消毒機分解蔬菜表面的殘餘農藥及有害物質，並去除難以清洗的泥沙及菜蟲，避免將有害物質直接食落肚。

Salads are great but the pesticides and germs on them are not! With Ozone Fruit & Vegetable Sterilizer, all dirt, bugs, pesticides, agrochemicals are safely removed, now you can enjoy your healthy salad safely.



餐具 Tableware

為餐具消毒殺菌
天然不含化學物

Sterilize your tableware
Naturally, safely, no chemicals



以天然、無化學成份的方法為碗碟筷子等餐具或砧板等煮食用具殺菌消毒，無需使用洗潔劑，避免誤食病菌或化學物，清潔小寶或老友記的餐具時更安心。

Simply place your tableware and kitchen utensils in water, plug in the Ozone Fruit & Vegetable Sterilizer, and disinfect them the natural and chemical-free way.



座檯掛牆兩用

Compact design for countertop or wall-mounting

德國寶臭氧蔬果消毒機採用便攜迷你機身設計，機面比A4紙更細超慳位，而且易裝易拆易收納，適合於廚房使用，即使移動至廁所或客廳，都簡單不廢功夫；亦可於辦公室茶水間、商用廚房等場合使用。

Smaller than A4 paper, Ozone Fruit & Vegetable Sterilizer is lightweight and slim, perfect for the modern home. Simply place on countertop or mount on kitchen wall, and tuck away when not in use.



座檯使用 Countertop

機身底部設有防滑腳墊，方便座檯放置，可置於任何平面上使用。

Base has anti-skid pads to ensure product will sit firmly on any flat surface.

掛牆使用 Wall-mount

機身底部設有螺絲槽，可使用螺絲安裝在牆身或廚房鉗盤旁，美觀慳位。

Screw slots on the base allow for easy hanging on wall or next to kitchen sink to save space.

貼心設計 Features



一插即用免安裝 Simply Plug-n-Use

配備13A插頭一插即用，無需安裝或駁線。

Plug-n-Use with 13A socket, no need for installation.



簡易一鍵操控 Easy One Touch Operation

設定運行時間後，一控鍵即可使用，無需繁複設定。

Set timer and start/stop with one button.



特大LED顯示屏 Large LED Display

清晰顯示時間設置及倒數計時，使用更得心應手。

LED display shows timer setting and countdown, clear and concise.



清潔簡易無耗材

Easy to clean, no consumables
將排氣石放入水中即可使用，機身不沾水。

Simply place air stone in water to use, machine stays clean and dry.